



ODPOCZNIJ Z RODZINĄ

 **krosno**
odrzańskie



ODPOCZNIJ Z RODZINĄ

Położone blisko lasu łowisko rodzinne Admar w Dąbiu, z prawie 2 hektarowym stawem, jest idealnym miejscem do odpoczynku dla całej rodziny. W stawie pływają karpie, karasie, amury, sandacze, szczupaki i węgorze. Do dyspozycji gości jest miejsca na grilla, plac zabaw dla dzieci, toaleta, bieżąca woda, mini kąpielisko, trampolina, boisko do siatkówki plażowej oraz kort tenisowy. Miejscowe łowisko karpiove, jest jednym z nielicznych typu „złów i wypuść” w Lubuskiem. Najważniejsza jest tu przyjemność z wędkowania i brak obowiązku zakupu złowionych ryb. Te przeznaczone do sprzedaży, trzymane są osobno. Pełna wolność i swoboda w harmonijnym otoczeniu lasu oraz wody.

Łowisko rodzinne Admar
66-615 Dąbie (koło stacji paliw,
300 metrów w stronę Brzeżnicy)
tel.: 506 197 349
<http://www.lowiskodabie.pl>
email: pietrzakbeata@vp.pl



RUH DICH MIT DEINER FAMILIE AUS

In Waldnähe gelegen, ist der Fischgrund Admar in Dabie mit fast 2 Hektar Teich ein idealer Ort zum Entspannen für die ganze Familie. Im Teich schwimmen Karpfen, Karausche, Amur, Zander, Hecht und Aal. Die Anlage verfügt über einen Grillplatz, Spielplatz für Kinder, eine Toilette, fließendes Wasser, Minibadeplatz, Trampolin, Beachvolleyballplatz und Tennisplatz. Die lokale Karpfenfischerei ist eine der wenigen „Fischfang und -freisetzung” in Lubuskie. Das Wichtigste dabei ist die Freude am Angeln und die fehlende Verpflichtung, den gefangenen Fisch zu kaufen. Die zum Verkauf bestimmten Fische sind getrennt zu halten. Völlige Freiheit und Unabhängigkeit in einer harmonischen Umgebung aus Wald und Wasser.

Fischgrund Admar
66-615 Dąbie (in der Nähe der Tankstelle,
300 Meter Richtung Brzeżnica)
Tel.: +48 506 197 349
<http://www.lowiskodabie.pl>
E-Mail: pietrzakbeata@vp.pl



RELAX WITH YOUR FAMILY

Located near the forest, almost 2-hectares “Admar” fishing pond in Dąbie, is an ideal place to relax for the whole family. The pond is home to carps, crucians, grass carps, zanders, pikes and eels. Guests have a grilling area, playground for the children, toilet, running water, small beach area, beach volleyball court and tennis court at their disposal. Its carp pond is a rare „catch and release your fish” one, in the Lubuskie region. The pleasure of fishing and lack of obligation to purchase the caught fish is the priority here. Fish designated for sale are held separately. Full freedom in harmonic surroundings of forests and water.

The Admar Fishing Ponds
66-615 Dąbie (next to the petrol station,
300 meters in the direction of Brzeżnica)
Tel.: +48 506 197 349
<http://www.lowiskodabie.pl>
email: pietrzakbeata@vp.pl